
 

 

    
 

 
Sfeerimpressie Bewonersbijeenkomst Utrecht 12 maart 
 
 
‘Elke grens die er tussen zit, is er één te veel.’  
Een duidelijk statement van een van de sprekers op de bewonersbijeenkomst van 
12 maart in Utrecht over de samenvoeging van de provinciebesturen van Noord-
Holland, Flevoland en Utrecht. De bijeenkomst werd gehouden in het Provinciehuis 
van Utrecht. Een druk bezochte bijeenkomst, met meer dan 230 inwoners en een 
aantal bestuurders en politici.   
 
Minister Plasterk werd verwelkomd door een groep bezorgde inwoners met grote 
‘plaatsnaamborden’, met bijvoorbeeld de tekst ‘Veenendaal, gemeente Amsterdam’. 
Een ludieke actie die de nodige kleur aan de avond gaf. 
 
 

 
 
 
Na een korte inleiding van de minister kregen de mensen de gelegenheid om hun 
mening te geven of vragen te stellen aan de minister. Daar werd dankbaar gebruik 
van gemaakt en er kwamen ook de nodige suggesties en aanbevelingen over tafel.  
Er zijn duidelijk drie groepen te onderscheiden: uitgesproken voorstanders, mensen 
die het idee in principe ondersteunen maar in de praktijk nogal wat problemen 
voorzien en uitgesproken tegenstanders.   
 
Bij de eerste groep speelt vooral het schaalniveau een belangrijke rol. De huidige 
grenzen knellen te veel om de problemen die er zijn adequaat op te lossen. 
De tweede groep heeft bijvoorbeeld moeite met het tempo waarin dit moet worden 
afgerond of is bang dat bij een grotere provincie juist meer tussenlagen gaan 
ontstaan en vooral tot een grotere afstand met de burger leidt. Ook zet men 
vraagtekens bij de aanname dat het daadwerkelijk een bezuiniging oplevert.  



 

  
 

    
 

 
 
 

 

 

 

Sommige tegenstanders zien geen meerwaarde in het veranderen van de grenzen. 
Die zijn historisch gegroeid, maar zijn er niet voor niets. ‘Koppel ons niet aan de 
vijand’ was een hartekreet van iemand.  
Anderen zien liever dat het kabinet in deze crisisperiode zijn aandacht aan andere 
problemen geeft. Een deelnemer verwoordde dat met de woorden ‘wat we willen is 
rust in de tent’. 
 
Al met al een geanimeerde avond met veel inhoudelijke discussie. Deelnemers 
konden hun inbreng overigens ook schriftelijk of per mail inleveren. Alle reacties 
worden meegewogen bij het schrijven van het uiteindelijke wetsontwerp.  
 
 

 
 
 


